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Jonas Nilsson och Lars Jilmstad reserverade sig mot beslutet till förmån för eget 

yrkande. 

 

Ann-Katrin Åslund och Olof Wallentin Hermansson reserverade sig mot beslutet till 

förmån för eget yrkande. 

§ 10  

Remiss Motion (2016:03) om att bygga ett nytt bostadsområde vid 

Masthamnen på Södermalm 

I ärendet förelåg skrivelse till styrelsen den 19 februari 2016.  

 

Johan Castwall lämnade muntlig redovisning i ärendet. 

 

Styrelsen beslöt 

att som svar på remissen åberopa och överlämna upprättat tjänsteutlåtande.  

 

att omedelbart justera ärendet.  

 

Christina Linderholm, ej tjänstgörande suppleant, lät till protokollet anteckna följande 

 

”Först vill vi tacka för svaret från Stockholms Hamnar. Det är glädjande att se att en 

utveckling av hamnområdet Stadsgårdskajen-Masthamnen bedöms ske tillsammans med 

stadsutveckling i området, samt att Stockholms Hamnar gärna samarbetar med stadens 

andra grenar för att utveckla och möjliggöra byggandet av byggrätter i området.  

 

Vidare är det glädjande att Hamnen refererar till utvecklingen av Värtahamnen i samklang 

med Norra Djurgårdsstaden som ett gott exempel på både stads- och hamnutveckling.  

 

Vi har stor förståelse för – och prioriterar även, den rörliga sjöfarten i området. En sjöfart 

som genererar miljardbelopp till Stockholm årligen. Vi har därför varit tydliga med att det 

föreslagna nya bostadsområdet med fördel kan existera i symbios med färjetrafiken.   

 

Det är genom ett helhetsgrepp för området det kan möjliggöras för Centerpartiets förslag 

om 2500 bostäder och 100 000 kvadratmeter kontor vid Masthamnen, samtidigt som 

hamnen kan fortsätta existera och utvecklas. Därför är det glädjande att se att Stockholms 

Hamnar är av samma bedömning.” 


